

/ EN
USER MANUAL

SPECIFICATION

Light source	Osram™ P8 5W LED		
Runtime and operation modes	30%	6 h	
	100%	1 h 30 min	
Weight	 79 g		102 g
Dimensions	118 × 29 × 20 mm		
Waterproof	IP65		
Shock resistant	2 m		
Beam distance	100 m		

Thank you for choosing our aluminum Tactical Line series flashlight. Proper care and maintenance will ensure the device's long life and high durability. Please read the following instruction manual and keep it for future reference, as it contains important information on the safety of use.

FLASHLIGHT OPERATION

The L-MX512L Black Eye Mini flashlight has two operating modes: 100% and 30%. To turn it on, press the switch in the back. The flashlight will start in 30% mode. Pressing the switch subsequently will alternately turn it off and turn it on in the next mode (30%, OFF, 100%, OFF). To switch between operating modes, without turning the flashlight off, tap the switch lightly. When the flashlight is turned off and on, it will start operating in the subsequent mode.

 REPLACING THE BATTERY

Turn the battery compartment cover anti-clockwise. Insert a single AA battery in the flashlight, paying attention to the polarity. Turn the battery compartment clockwise.

 CAUTION

- Make sure you only use original parts designed for Mactronic® series flashlights. Using parts produced by other manufacturers may affect the product's quality and parameters.
- According to the WEEE directive, the used batteries must not be disposed of with household waste, but placed in in special containers for batteries.

MODIFICATIONS AND REPAIRS*

Unless authorized by Mactronic in writing, any modifications and user attempts at home repairs will automatically void the warranty

*Mactronic® WARRANTY

Mactronic® covers the product with a 3-year warranty for any manufactured defects in material and/or workmanship. The warranty may be extended for up to 5 years (to extend the warranty, you must register your purchase using this form: <https://mactronic.pl/en/content/15-warranty>) The warranty does not cover the product, rust, unauthorized modifications, improper storage, damage from falls, improper handling, corrosion from leaking batteries, and use of the product to its intended purpose.

/ DE
BEDIENUNGSANLEITUNG

SPEZIFIKATION

Lightquelle	Osram™ P8 5W LED		
Leuchtdauer und Lichtmodi	30%	6 h	
	100%	1 h 30 min	
Gewicht	 79 g		102 g
Größe	118 × 29 × 20 mm		
IP	IP65		
Stoßschutz	2 m		
Leuchtweite	100 m		

Wir freuen uns, dass Sie sich für die Alutaschenlampe der Serie Tactical Line entschieden haben. Entsprechende Bedienung und Pflege garantieren lange Lebensdauer und Zuverlässigkeit. Lesen Sie genau die Gebrauchsanweisung und bewahren Sie diese auf, da hier viele wesentliche Informationen über die sichere Bedienung und Nutzung enthalten sind.

NUTZUNG

Die Taschenlampe L-MX512L Black Eye Mini hat zwei Betriebsmodi: 100% und 30%. Um die Taschenlampe einzuschalten, drücken Sie den hinteren Schalter. Die Lampe schaltet sich im 30%-Modus ein. Beim wiederholten Drücken wird die Taschenlampe ausgeschaltet und im anderen Modus eingeschaltet (30%, OFF, 100%, OFF). Um die Taschenlampe zwischen den Modi umzuschalten ohne sie auszuschalten, drücken Sie leicht den hinteren Schalter. Nach dem Ausschalten und dem wiederholten Einschalten wechselt die Taschenlampe in den weiteren Modus.

 BATTERIEAUSTAUSCH

Drehen Sie den Batteriedeckel gegen den Uhrzeigersinn. Legen Sie die Batterie 1 × AA in die Taschenlampe und beachten Sie die Polarisierung. Drehen Sie den Batteriedeckel im Uhrzeigersinn.

 HINWEIS!

- Versichern Sie sich, dass Sie Originalteile für die Taschenlampen Mactronic® nutzen. Nutzung von Ersatzteilen anderer Hersteller kann einen Einfluss auf die Qualität und Parameter des Produktes haben. Gemäß der EU-Richtlinie über Elektro- und Elektronik-Altgeräte sind die verbrauchten Batterien in den dafür vorgesehenen Batteriebehältern zu entsorgen.

* GARANTIE von Mactronic®:

Firma Mactronic® gewährt eine Dreijahresgarantie für das Produkt. Die Garantie kann auf bis zu 5 Jahre verlängert werden (um die Garantie zu verlängern, müssen Sie Ihren Kauf mit diesem Formular registrieren: <https://mactronic.pl/en/content/15-warranty>) Die Garantie umfasst jegliche Werksfehler des Materials und/oder der Herstellung. Die Garantie gilt nicht im Fall von Fehlern, die aus der gewöhnlichen Nutzung resultieren, Rost und Fehlern, die wegen unberechtigter Modifikationen, unerlaubter Aufbewahrung entstanden sind, Beschädigungen infolge Herunterfallens, unsachgemäßer Behandlung des Produkts, Korrosion als Konsequenz des Batterie- bzw. Akkulecks, oder auch Fehlern wegen eines bestimmungswidrigen Gebrauchs.

/ PL
INSTRUKCJA OBSŁUGI

SPECYFIKACJA

Źródło światła	Osram™ P8 5W LED		
Czasy i tryby pracy	30%	6 h	
	100%	1 h 30 min	
Waga	 79 g		102 g
Wymiary	118 × 29 × 20 mm		
IP	IP65		
Wstrząsoodporność	2 m		
Zasięg światła	100 m		

Dziękujemy Państwu za wybór aluminiowej latarki serii Tactical Line. Odpowiednia obsługa oraz konserwacja zapewnią wysoką trwałość i niezawodność. Prosimy o zapoznanie się z poniższą instrukcją i zachowanie jej na przyszłość, gdyż zawiera ona istotne informacje dotyczące bezpiecznej obsługi oraz użytkowania.

OBŚŁUGA LATARKI

Latarka L-MX512L Black Eye Mini posiada 2 tryby pracy: 100% oraz 30%. Aby uruchomić latarkę przyciśnij tylny włącznik. Latarka uruchomi się w trybie 30%. Kolejne wciśnięcia spowodują na zmianę wyłączenie latarki i włączenie jej w kolejnym trybie. (30%, OFF, 100%, OFF). Aby przełączać się między trybami bez wyłączania latarki wystarczy lekko przycisnąć tylny włącznik. Po wyłączeniu i następnie po włączeniu latarka uruchomi się w kolejnym trybie, który wg kolejności powinien nastąpić.

 WYMIANA BATERII

Przekręć pokrywę baterii w przeciwną stronę do ruchu wskazówek zegara. Umieść baterię 1 × AA w latarce, zwracając uwagę na polaryzację. Przekręć pokrywę baterii zgodnie z kierunkiem ruchu wskazówek zegara.

 UWAGA

- Upewnij się, że używasz oryginalnych części zaprojektowanych do serii latarek Mactronic®. Stosowanie części zamiennych wyprodukowanych przez innych producentów może wpłynąć na jakość i parametry produktu. Zgodnie z regulacją unijną WEEE nie wolno wyrzucać zużytych baterii do śmieci lecz do specjalnych pojemników na baterie.

MODYFIKACJE I NAPRAWY*

Modyfikacje i naprawy, inne niż autoryzowane przez Mactronic®, są zabronione.

*GWARANCJA Mactronic®

Firma Mactronic® udziela 3-letniej gwarancji na produkty. Istnieje możliwość wydłużenia gwarancji do 5 lat (wymagane zarejestrowanie zakupu poprzez formularz - <https://mactronic.pl/pl/przedluz-gwarancje>). Gwarancja ta obejmuje wszelkie wady fabryczne materiału i/lub wykonania. Gwarancja nie obejmuje wad będących wynikiem normalnego użytkowania, wystąpienia rdzy, wad powstałych wskutek nieuprawnionych modyfikacji, niewłaściwego przechowywania, uszkodzeń powstałych w wyniku upadków, niewłaściwego obchodzenia się z produktem, korozji spowodowanej przez wyciek z baterii lub akumulatorów bądź wad powstałych w wyniku użytkowania latarki w sposób niezgodny z jej przeznaczeniem.



ISO 9001-2015

Made in PRC for Mactronic Group Sp. z o.o.
ul. Stargardzka 4, 54-156 Wrocław
©2023 Mactronic® mactronic.pl